

Protokoll för UNF Kronoberg 10/7-2017

Närvarande: Emma Axelsson, Jennie Rydén, Simon Pettersson, John Ferner, Mina Karlsson, Noëmi Liebe, Emil Johansson och Felicia Grill

Plats: Vattentorget

1. Öppnande av mötet

Emma öppnar mötet.

2. Fastställande av föredragningslistan

Vi går igenom hur vi vill att föredragningslistan ska se ut med det nya rapportsystemet.

Mötet beslutar

ATT fastställa föredragningslistan med dess ändringar.

3. Lägesrunda

Vi går en lägesrunda.

4. Föregående protokoll/Wunderlist

Felicia går igenom föregående protokoll. Noëmi går igenom de oklara uppgifterna på Wunderlist.

Mötet beslutar

ATT lägga föregående protokoll till handlingarna

ATT notera Wunderlisten.

5. Val

a. Protokolljusterare

Simon föreslår sig själv till protokolljusterare.

Mötet beslutar

ATT välja Simon till protokolljusterare.

b. Uppdragsloggsförare

John föreslår sig själv till uppdragsloggsförare.

Mötet beslutar

ATT välja John till uppdragsloggsförare.

c. Parkeringsvakt

Noëmi föreslår sig själv till parkeringsvakt.

Mötet beslutar

ATT välja Noëmi till parkeringsvakt.

6. Utskott

a. Kommunikationsutskottet

Kommunikationsutskottet har inte kommit igång ännu. John tar på sig att dra igång det.

7. Rapporter

a. UNF Womba Womba

Womba har inte gjort någon verksamhet på länge och allt verkar stå still. Jennie är på gång att hjälpa Julia Nilsson med detta.

b. UNF SoberLAN

c. Kursgården

d. UNF 38 Kamratkretsen

e. UNF Norbergko

f. Fritidsgården

g. UNF Tillsvidare

h. Engagemang

Formuläret skickades ut för att få folk till våra utskott. Emma undrar hur vi efter detta får igång arbetet med utskott. Emil hade tänkt lägga ut det en gång till. Efter det så får man fråga personerna som har anmält sig personligen.

i. Nöjesresa

j. Discoanläggning

k. Ombudsdelegationsträff

l. **Kongresströjor** Vi har fyra kongresströjor kvar. Felicia föreslår att vi ska sälja dom om någon vill ha, om ingen köper så kan det vara bra att ha kvar dom i samband med värvning eller andra saker vi ska synas på. På kongressen kostade en tröja 100 kr. Styrelsen tycker att det är rimligt att ha kvar den summan.

m. DÅM-protokoll

n. Hemsidan

o. AU

Emma undrar hur det är med protokoll från AU. Just nu sitter det protokoll i pärmen nere i kontoret. Emma tycker att det är smidigt att ha dom på driven. AU tar på sig att se till att protokollen hamnar på driven.

Mötet beslutar

ATT notera alla rapportpunkter.

8. Ekonomi

Emil går igenom ekonomin, allt ser bra ut hittills. Vårt bidragssystem har inte använts så mycket.

John tar på sig att marknadsföra Krånkan pröjsar.

9. Årsplan

Juli: Vi ska värva en gång i Juli, Simon och Felicia är ansvariga för det.

Augusti: Det är en FSS i augusti/september. Emma, Mina och Noëmi är ansvariga för den. Det är en värvning i augusti, vi borde värva på andra ställen som inte är skolan. Emil och Mina är ansvariga för värvningen. John vill värva med UNG-metoden, han ska göra detta när skolan börjar.

September: Vi ska ha två värvningar, vi förväntar oss att Pontus har koll på detta. Vi vill ha ölköpskontroller tillsammans med kommunerna. Vi tar kontakt med dom och har liknande upplägg som föregående år. Noëmi är intresserad av att göra detta. Vi ska ha ett nyhetsbrev i september som kommunikationsutskottet är ansvariga för.

10. Verksamhetsutvecklare

Emma undrar om protokollen med Pontus Oskarsson blir lästa. Många i styrelsen läser dom regelbundet. Emil uppmärksammar att det inte står någonstans officiellt att Pontus har semester och när han är tillbaka. Han tar på sig att skriva på Pontus dörr när han är tillbaka, vilket är den 7 augusti.

11. Sommarläger

Emma och Mina är ansvariga för att planera sommarlägret. Just nu ser det inte så bra ut med datum. Vi skulle kunna samordna det med UNF 38: ans sommarläger. John tar på sig att kolla med 38: ans styrelse/planeringsgruppen. Emil säger att han är lite intresserad av att vara funkis på lägret.

12. FS-kontakt

Det är inte så många som har fyllt i Emils formulär om hur styrelsemedlemmar i föreningar vill bli kontaktade. Han undrar därför om det fortfarande är relevant. Styrelsen kommer fram till att det fortfarande är relevant, men att folk bara är sega. Kontaktpersonerna tar ett gemensamt ansvar att skärpa till sig och se till att formuläret blir ifyllt.

13. Kurshelg/halloween

Vi pratar om att ha kurshelg och Halloween samtidigt. Om vi ska ha det borde det vara en delad grupp som fokuserar på varsin sak, men att dom samarbetar. Vi vill ha en kurs med olika spår och en UNF:are.. Vi skulle kunna göra en specialist eller göra någon ledarutbildning.

Mina, Noëmi, Felicia, Emil, Jennie och Emma är intresserade av att planera kurshelgen. Simon är intresserad av att planera Halloween. Vi borde tillfråga de som har anmält sig till formuläret. Det är planeringsgruppens ansvar att tillfråga andra medlemmar.

Mötet beslutar

ATT vi ska ha halloween och kurshelgen samtidigt.

ATT Mina, Noëmi, Felicia, Emil, Jennie och Emma planerar kurshelgen.

ATT Simon planerar halloween och hittar fler som vill göra det.

14. Uttalande till IOGT-NTO Visol

Det har skickats en rapport där det framkommer att det tidigare har varit prioriterat att UNF:are ska få chansen att jobba/provjobba på caféet. Nu på senare dagar har det ändrats och UNF:are är inte längre prioriterade på samma sätt. Styrelsen kommer fram till att vi borde göra ett officiellt uttalande. Vi bestämmer att vi ska skriva ihop en text till IOGT-NTO Visol där vi lyfter problemet som vi ser. Två stycken från styrelsen tar på att skriva ihop en text och sedan förankra den hos resten av styrelsen.

15. IOGT-NTO Kronobergs framtid

IOGT-NTO tog beslut på sin kongress att börja jobba med Expedition 50, det betyder bland annat att dom inte längre kommer att ha så många distrikt. Det som skulle kunna påverka oss är från den ekonomiska synvinkeln är följande: IOGT-NTO förvaltar en fond åt oss, dom har en skuld till oss och frågan om kursgårdens ägandeskap måste säkerhetsställas. Felicia tar på sig att kolla med IOGT-NTO Kronoberg angående kursgården. Emil tar på sig att kolla upp de andra två sakerna.

16. Övrigt

a. Mötesposter

Emma undrar om vi ska prova ha andra mötesordförande och mötessekreterare så att andra får testa på.

De som är intresserade av att prova på är nedanstående personer.

Ordförande: Mina, John, Noëmi, Felicia, Emil

Sekreterare: Jennie, Noëmi, Mina, Emma

På nästa möte är John ordförande och Mina sekreterare.

Mötet beslutar

ATT välja John till mötesordförande och Mina till mötessekreterare för mötet den 31 juli.

17. Kommande möten/fikaansvarig

Nästa möte är den 31 juli kl 17.15 hemma hos John.

John blir då fikaansvarig.

Mötet efter det är preliminärt den 30 eller 31 augusti 17.00.

18. Avslutande av mötet

Emma avslutar mötet.

Mötesordförande – Emma Axelsson

Mötessekreterare – Felicia Grill

Protokolljusterare – Simon Pettersson

Styrelsemöte med distriktsstyrelsen
för UNF Kronoberg (829000-6496)



UNGDOMENS NYKTERHETSFÖRBUND